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Algemeen 

Vrijwel alle fracties benoemen de decentralisaties, de herindeling en de aardbevingsproblematiek als centrale vraagstukken voor de gemeente Bedum in 
2018. Veel fracties hebben in hun bijdrage ook de koppeling gelegd met burgerparticipatie en in het algemeen de communicatie van en met de gemeente. 
Rondom de herindeling geven de fracties van CDA en VVD nadrukkelijk aan gemengde gevoelens te hebben bij het besluit tot herindeling. En uit de aanloop 
was al duidelijk dat ze daar niet alleen in stonden. Het besluit tot herindeling is echter wel genomen. En dus is het nu aan ons van Het Hogeland een succes 
te maken, een gemeente te vormen die het beste van de vier huidige gemeenten in zich verenigt. Het college gaat er dus ook van uit dat de herindeling 
betekent dat raad, college en ambtenaren dichter bij de inwoners komen te staan. Ook is het nadrukkelijk niet de bedoeling de kosten van de organisatie te 
laten toenemen en de lastendruk te laten stijgen. Wat ons voor ogen staat met de nieuwe gemeente Het Hogeland is vervat in de visie Ruimte en in 
documenten over de dienstverlening die uw raad in december op de agenda kunt plaatsen.  

De herindeling wil ik namens het college betitelen als kans om de relatie gemeente-inwoners te herijken. Om ons als gemeente, waar nodig en mogelijk, wat 
te heruitvinden. We zijn blij dat veel inwoners en ondernemers gebruik hebben gemaakt van de gelegenheid om hun zegje te doen – rond de visie en rond de 
naam van de nieuwe gemeente. Het is de opdracht voor ons allemaal, en die van de volksvertegenwoordiging niet in de laatste plaats, om de democratie 
levend en levendig te laten zijn. Ik hoop oprecht dat alle partijen die deelnemen aan de verkiezingen veel te kiezen hebben bij de kandidaatstelling en dat 
veel inwoners van de BMWE-gemeenten zich geroepen voelen zich in te zetten voor de gemeente Het Hogeland. Daar begint de democratie zoals wij die, 
hier en nu, vorm geven. 

Door de gaswinning staat de verhouding overheid-inwoners in ons gebied extra onder druk. De hoeveelheid informatie die op inwoners, op het college en op 
u als raad afkomt, is enorm. Er is eigenlijk geen ander beleidsterrein te benoemen waar we mensen oproepen zelf stukken te gaan lezen en zich een beeld te 
vormen. Rond de gaswinning is dat wel het geval. Als het gaat om herstel van schade en als het gaat om versterken of nieuwbouw. Als gemeente hebben we 
nog een slag te maken in de communicatie, om onze inwoners te ondersteunen. Dat kunnen en moeten we doen via alle kanalen die ons ter beschikking 
staan. 

Besluiten over ingrepen in de openbare ruimte, raken mensen. Dat wordt nu al zichtbaar rond het scholenprogramma, en straks zal dit ook rond de 
zorggebouwen spelen. Het is aan ons helder te communiceren over proces, procedure maar bovenal over inhoud. Waarom maken we de keuzes die we 
maken? Aan ons, aan u, is het om verschillende argumenten te wegen en uiteindelijk besluiten te nemen in het algemeen belang. Alle geluiden kunnen en 
zullen worden gehoord, maar we kunnen als gemeentebestuur niet anders dan de verschillende belangen wegen. En dan een besluit nemen. Gehoord 
worden en gelijk krijgen liggen gevoelsmatig dicht tegen elkaar aan. Maar zijn niet hetzelfde. Dat betekent dat we als gemeentebestuur ook besluiten uit te 
dragen hebben die niet voor iedereen iets positiefs opleveren.  

In de specifieke vragen kom ik hier op terug.  
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CDA 

Programma 1 
 

Sterk maken voor belangen gemeente – halen 
aanrijtijden 

Uit een recent kaartje dat op RTV Noord werd gepubliceerd, viel op te 
maken dat niet in alle delen van de gemeente Bedum binnen 15 
minuten een ambulance gegarandeerd kan worden. Dat baart het 
college ook zorgen. Zorgverzekeraars hebben de wettelijke plicht te 
zorgen voor het behalen van de aanrijtijden.  

 Stavaza post Annerweg Ambulancezorg Groningen weegt de verschillende opties voor een 
nieuwe locatie. Er werd gekoerst op besluitvorming kort na de zomer, 
maar we kregen bericht dat besluitvorming in de RvC eind november 
2017 zal plaatsvinden.  

 Aandacht brandweerkorps De blusploeg Bedum valt onder de VRG. De VRG is, zoals u in de 
jaarstukken en de begroting heeft kunnen lezen, sterk in beweging. 
Uw fractie heeft toen aangegeven complimenten te willen geven aan 
de brandweer voor alle ontwikkelingen. Het college is met u eens dat 
een goed gemotiveerde brandweer van levensbelang is.  

Programma 2 
 

Verkeersveiligheid scholen In gesprek met de politie om te bezien of capaciteit ingezet kan 
worden voor foutief parkeren. Zoals u weet is het alleen niet de 
burgemeester die gaat over de inzet van de politie als het gaat om 
andere zaken dan de openbare orde. We brengen ook het 
handhaven van de snelheid op de Wilhelminalaan onder de aandacht 
van de politie.  

Programma 3 Faciliteren MKB Gemeente faciliteert MKB vooral in individuele verzoeken. 
Bijvoorbeeld rond het zoeken naar locaties, overleg bij aankoop en 
vestiging en vergunningverlening, maatwerk voor betaling koopsom , 
overleg en zoeken naar mogelijkheden voor vestiging op andere 
locaties, zoeken naar herverkaveling voor bedrijfswoningen. 
Daarnaast reguliere overleggen met BvgB en winkeliersvereniging. 
Kort geleden overleg met groep ondernemers, die recent gestart of 
doorgegroeid zijn. Aandachtspunten die daaruit komen hebben vooral 
betrekking op snel internet en beschikbare kavels: “kabels en kavels” 

 Sturen op voorkomen vertraging centrumplan 
door NAM 

Vertraging centrumplan vooral gelegen in de ontwikkeling van de 
nieuwbouw Bederawalda. Daarover heeft wethouder Vd Kolk al het 
nodige gezegd.  
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Rondom het gezondheidscentrum betreft het een complexe 
ontwikkeling met veel verschillende betrokken partijen.  

 Visie uitbreiding bedrijventerrein In de Regio Groningen Assen is dit momenteel onderwerp van 
gesprek tussen gemeenten en provincies. Inzet Bedum (en Winsum) 
is om ruimte te blijven maken voor autonome groei, vooral van 
inwoners en ondernemers in Bedum.  

Programma 6 Gezondheid en aardbevingen Woordvoering wethouder Van Dijk 

Programma 7 Drank en horeca Toezicht vanaf dit jaar vormgegeven door afspraken VTH Deal. Doen 
dit jaar controles bij evenement, paracommercieel en reguliere 
horeca. Begin 2018 avond voor deze organisaties om hen bij te 
praten over de bevindingen en ieders verantwoordelijkheid als het 
gaat om de drank- en horecawet. Kort geleden bezoek gebracht aan 
jongerensoos – onderwerp ook daar nadrukkelijk aan de orde gehad.  

 

Christenunie 

Herindeling Suggesties Vka; kunnen worden ingebracht in RKBG en in behandeling 
december dienstverleningsconcept.  

 Gemeentewapen Er wordt een proces gestart om een nieuw gemeentewapen te 
realiseren. Dat is een proces van de Hoge Raad van Adel. Daarnaast 
zal de gemeente een nieuw logo en huisstijl krijgen.  

Burgerbetrokkenheid Verkiezingen In 2018 heeft Bedum nog twee verkiezingen te organiseren: 1 voor 
het referendum en 1 voor de gemeenteraad. We zullen bij de 
organisatie hiervan uw suggestie meenemen. Overigens zijn er ook al 
inwoners betrokken bij de stembureaus. Mijn oproep aan de fracties 
is om ervoor te zorgen dat er wat te kiezen is, door in te zetten op een 
goede kandidaatstellingsprocedure. En door, samen met de nieuwe 
griffier en alle kandidaat-raadsleden, genoeg op de trom te slaan dat 
er verkiezingen zijn voor Het Hogeland. Aangezien we niet meedoen 
in de landelijke raadsverkiezingen, zullen we (samen met het 
Westerkwartier en Groningen) moeten gaan voor een goede 
opkomst.  

Burgerparticipatie Initiatieven worden toegejuicht College deelt uitroeptekens en vraagtekens van de Christenunie. Het 
is voor alle betrokkenen een zoektocht die verder gestalte zal krijgen 
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in het Hogeland: hoe kunnen inwoners, ondernemers en gemeente 
het beste in elkaar naar boven halen en elkaar aanvullen? 

Elektronische overheid Bedum in de achterhoede De afgelopen jaren is er niet voor gekozen hier nadrukkelijk op te 
investeren. Dat gaan we in 2018 dan ook niet doen. Het is 
ontegenzeglijk het geval dat elektronische dienstverlening in de 
toekomst wel gestalte moet krijgen. In het kader van de herindeling 
wordt hier nu dan ook al volop op ingezet.  

 Inzet social media De gemeente en verschillende collegeleden gebruiken social media. 
Dat ervaren we in het algemeen als aanvulling op de andere 
contactvormen.  

Communicatie Raad-college Uw fractie stelt dat de communicatie van het college naar de raad 
verbeterd kan worden. We nodigen u uit in tweede termijn aan te 
geven aan welke specifieke voorstellen u denkt. Wat heeft de raad 
nodig voor de kaderstellende en controlerende rol?  

 Externe communicatie Goed communiceren en het met elkaar eens zijn, zijn twee 
verschillende zaken. Dit thema raakt ook sterk aan het door u 
opgebracht thema van de burgerparticipatie en burgerbetrokkenheid.  

KKB Subsidie Beantwoord door wethouder De Vries  

 

PvdA 

Emancipatie LHBTI Gemeente Bedum Regenbooggemeente Het college heeft hiervoor geen voorstel geformuleerd. Indien de raad 
dit wenst, kan de raad daartoe bij motie altijd een verzoek indienen. 
Het is de vraag of we als gemeente en gemeenschap ook op andere 
manieren kunnen werken aan de emancipatie van deze groepen. Als 
burgemeester doe ik dat zelf ook – recent voerde ik een gesprek met 
een groep LHBT’ ers uit Bedum. Dat gaf geen aanleiding tot grote 
zorg; wel tot het besef dat er altijd wat te winnen valt. Als 
burgemeester geef ik graag gehoor aan verzoek om 
vervolgbijeenkomst te organiseren. Daarnaast heb ik meegedaan aan 
ontwerpwedstrijd vernieuwing lokale democratie. Dit is gebeurd in de 
vorm van een foto waar ook de diversiteit in de democratie voorop 
staat. LGBT’ ers spelen hierin een hoofdrol.  

Gaswinning Schadeprotocol Als raad bent u geïnformeerd over de inzet van de regio in de vorm 
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van de vier pijlers; en u heeft het persbericht ontvangen waarin de 
hoofdlijnen van het schadeprotocol uiteen gezet worden. Tijdens uw 
bespreking met de NCG staat het MJP centraal. Voor het 
schadeprotocol is het woord nu eerst aan de minister en aan de 
NAM/Shell.  

Communicatie College-raad Uw fractie heeft het over gebrekkige informatievoorziening. Ons 
college is altijd ontvankelijk voor uw verzoeken. Met uw algemene 
oproep kan het college het eens zijn. Als voorzitter van uw raad zie ik 
er ook op toe dat de besluitvorming ordentelijk is, en borg ik dat zo 
veel mogelijk in openbaarheid gebeurt. Uw concrete aanvullende 
suggesties hoort het college graag.  

EZ Koopstromenonderzoek Onderzoek is door de provincie uitgevoerd en is op de website terug 
te vinden. Momenteel vinden vervolggesprekken plaats: BMWE zit 
om tafel met de provincie. Daarnaast bespreken we het onderzoek 
als gemeente met de ondernemers. 

 Werklocaties Lopend onderzoek – nog geen resultaten. Inzet college is in te zetten 
op mogelijk (blijven) maken autonome groei ondernemerschap in 
Bedum. Dit is eveneens de inzet van de gemeente Winsum 

 

VVD 

Herindeling Winkel moet openblijven tijdens de 
verbouwing 

VVD stelt dat inwoners de dupe niet mogen worden. Dat onderschrijft 
het college van harte – tegelijkertijd hecht het college er ook aan om 
onze ambtenaren niet de dupe te laten worden van de verbouwing en 
het openhouden van de winkel. Dat vereist het zoeken van balans. En 
dat doet het college dus ook.  

OOV #MeToo Het is mij als burgemeester niet bekend dat de politie een 
ontmoedigingsbeleid voert als het gaat om het doen van aangifte bij 
geweldpleging. Volgens de politierapportages is er gelukkig niet vaak 
sprake van geweldpleging, of verkrachting. Dat betekent niet dat het 
niet gebeurt. Ik versterk hierbij graag de oproep van mw Journee en 
hoop dat een ieder die slachtoffer is van welk misdrijf dan ook, de 
moed en de kracht vindt aangifte te doen.  

Centrumplan Gezondheidscentrum en overige Dank voor complimenten uitvoering gemeentelijke werkzaamheden. 
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werkzaamheden Ook vanuit de ondernemers hebben we weinig wanklanken gehoord.  
Zie reactie bij punt CDA over gezondheidscentrum 

 


